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Abstract (en)
[origin: WO2022179890A1] The invention relates to a casting-rolling integrated plant and to a method for producing a hot strip with a final thickness
of < 1.2 mm on the casting-rolling integrated plant. The problem addressed by the invention is that of specifying a casting-rolling integrated plant of
this kind and a method of this kind, by means of which high-quality ultra-thin hot strip with high capacitance, i.e. with a capacitance between 3.5 and
5.5 M t/a, can be produced by extrusion and hot rolling on the casting-rolling integrated plant. This problem is solved by a casting-rolling integrated
plant according to claim 1.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Gieß-Walz-Verbundanlage und ein Verfahren zur Herstellung von Warmband mit einer Enddicke < 1,2 mm auf der Gieß-
Walz-Verbundanlage. Die Aufgabe der Erfindung besteht darin, eine derartige Gieß-Walz-Verbundanlage und ein derartiges Verfahren anzugeben,
mit denen hochqualitatives ultradünnes Warmband mit hoher Kapazität, d.h. mit einer Kapazität zwischen 3,5 und 5,5 M t/a, durch Stranggießen und
Warmwalzen auf der Gieß-Walz-Verbundanlage erzeugt werden kann. Diese Aufgabe wird durch eine Gieß-Walz-Verbundanlage nach Anspruch 1
gelöst.
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